



DETTE ER IKKE EN FEST (DET ER EN VINKVELD)

SORRY I'M LATE (BUT I BROUGHT A CHOIR)

Nina ist nicht gerade begeistert, als Stian zu spät zu ihrer Einweihungsparty kommt und dann auch noch einen Chor anschleppt, den er eben in der Straßenbahn aufgelesen hat. Lärmend, angetrunken und albern strapaziert die bunte Truppe im Treppenhaus die Geduld der Gastgeberin. Als auch noch die Katze aus der Wohnung rennt, scheint das Maß voll. Doch dann beginnen die ungeladenen Gäste zu singen.

Nina isn't exactly thrilled when Stian, arriving late for her housewarming party, has an entire choir in tow that he just picked up on the tram. Boisterous, drunk, and silly, the motley troupe in the stairwell strains the patience of the hostess. When her cat also escapes the flat, enough is finally enough. But then the uninvited guests start singing.

Håkon Anton Olavsén studierte an Den Norske Filmskolen, an der Nordland Kunst- og Filmhøgskole, an der Universität Oslo und an der NSKI Høyskole. Mit seinem Abschlussfilm von Den Norske Filmskolen gewann er 2023 den norwegischen Filmpreis Amanda.

Håkon Anton Olavsén studied at the Norwegian Film School, the Nordland School of Arts and Film, the University of Oslo, and NSKI University College. His graduation short film at the Norwegian Film School won Norway's Amanda Award.

Norwegen 2024, 10 Min., norw. OF, engl. UT

R: Håkon Anton Olavsén
 B: Håkon Anton Olavsén, Sunniva Kviteberg
 K: Kristoffer Engholm Aabo
 D: Simen Gløkken Bostad (Stian), Nina Elisabeth Gjerstad (Nina)
 P: Tøri Gjendal

Deutsche Premiere